
Zápisnica č. 2/2017 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v obci Pitelová konaného 23.06.2017 o 16.00hod. 

v zasadačke obecného úradu. 
 

Zasadnutie otvoril starosta obce Ján Kubík, privítal prítomných hostí a skonštatoval, že 
prítomní sú štyria  poslanci,  p. Chalmovský, p. Fábiková  sa ospravedlnili.  
Zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
 
Za zapisovateľa bola určená Michaela Vencelová. 
- za predsedu návrhovej komisie bol navrhnutý  p. Hudec – OZ schválilo návrh 

jednomyseľne 
- za overovateľov zápisnice boli navrhnutí p. Snopko  a p. Záhorcová – OZ schválilo                

návrh jednomyseľne 
Zmena programu :  

- vypúšťa sa bod 3 – zloženie sľubu poslanca, nakoľko p. Barátová je práce 
neschopná 

- vypúšťa sa bod 9 – majetkovo právne náležitosti – návrh nájomnej zmluvy M&J 
Business s. r. o., nakoľko nie je prítomna 3/5 väčšina poslancov – OZ schválilo 
zmenu programu jednomyseľne  

 
1. Kontrola plnenia uznesenia 

- na predchádzajúcom zasadnutí OZ zo dňa 24.03.2017 bola OU uložená úloha 
napísať list - žiadosť Urbárskemu a pasienkovému spoločenstvu Pitelová, aby 
ťažba v lesnom poraste Kemeničie bola spracovaná so zvýšenou opatrnosťou,  
aby nedošlo k ohrozeniu zdroja pitnej vody a aby hospodársky les  bol zmenený 
na les ochranný.  Žiadosť bola  zaslaná dňa 28.03.2017. Obecný úrad v Pitelovej 
nedostal žiadne písomné stanovisko k zaslanej žiadosti. OZ berie na vedomie 
splnenie úlohy 
 

2. Záverečný účet obce za rok 2016 
- záverečný účet obce dostali poslanci mailom. Rozdiel medzi príjmami 

a výdavkami je 56 109,30€. Starosta navrhol sumu 50 498,37€ presunúť  do 
rozpočtu 2017 na položku cesty a 10% v sume 5 610,93 zo zákona do rezervného 
fondu.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 
Snopko 

Zuzana 
Fábiková 

Peter 
Hudec 

Ján 
Chalmovský 

 
 

Ján 
Jamrich 

Martina 
Záhorcová 

 A -- A -- --  A A 

- A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný 
 

3. Správa nezávislého audítora 
- správu nezávislého audítora dostali poslanci mailom. P. Záhorcová sa 

informovala, prečo nebola ku dňu auditu spracovaná  a predložená výročná 
správa za rok 2016. Starosta vysvetlil, že termín na overenie Výročnej správy je 
do konca roka 2017. Správu audítora OZ berie na vedomie. 
 

 
4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 1/2017 o niektorých podmienkach 

držania psov v obci Pitelová 
- na základe protestu prokurátora k VZN č.3/2009 o niektorých podmienkach 

držania psov v obci Pitelová a jeho návrhu na zrušenie niektorých ustanovení 
a nahradenie ich tak, aby boli  dostatočne a jasne zrozumiteľné, bol vypracovaný 



Návrh VZN, ktorý bol poslancom zaslaný mailom.  Žiadne návrhy na doplnenie 
alebo iné od poslancov OZ neboli predložené. Uvedené VZN bolo zverejnené na 
úradnej tabuli obce  a stránke obce dňa 30.05.2017.   

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 
Snopko 

Zuzana 
Fábiková 

Peter 
Hudec 

Ján 
Chalmovský 

 
 

Ján 
Jamrich 

Martina 
Záhorcová 

 A -- A -- --  A A 

- A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný 
- schválením VZN č. 1/2017 o niektorých podmienkach držania psov v obci 

Pitelová sa ruší VZN č. 3/2009 o niektorých podmienkach držania psov v obci 
Pitelová.  

 
5. Zmena rozpočtu obce č. 1/2017 

- návrh prvej zmeny rozpočtu obce bol zaslaný poslancom mailom  
Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 
Snopko 

Zuzana 
Fábiková 

Peter 
Hudec 

Ján 
Chalmovský 

 
 

Ján 
Jamrich 

Martina 
Záhorcová 

 A -- A -- --  A A 

- A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný 
 

6. Zmluva o podmienkach vzájomnej spolupráce pri zabezpečení realizácie stavby 
„Napojenie obce Pitelová, časť Dolina – Vodovod“ 

- poslancom bola zaslaná zmluva o podmienkach vzájomnej spolupráce pri 
zabezpečení realizácie stavby „Napojenie obce Pitelová, časť Dolina – 
Vodovod“, medzi Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou a.s., Banská 
Bystrica a Obcou Pitelová.  Obec okrem iného zabezpečí aj 85%nú  napojenosť 
obyvateľov,  čo je merateľný fyzikálny ukazovateľ pre Ministerstvo 
pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR, ktorý poskytuje na túto stavbu 
dotácie. V prípade, že sa tento fyzikálny ukazovateľ nesplní,  obec je povinná 
podľa tejto zmluvy zaplatiť celú sumu nenávratného finančného príspevku ako 
aj celú sumu sankcie.  Po schválení tejto zmluvy obecným zastupiteľstvom a 
podpísaním starostom obce bude následne s majiteľmi rodinných domov a 
STVS  uzatváraná zmluva o budúcej zmluve o pripojení na verejný vodovod. 
Návrh tejto zmluvy obec doručila všetkým majiteľom rodinných domov aj s 
prípisom obce, aby sa vyjadrili či súhlasia prípadne nesúhlasia s pripojením a 
predloženým návrhom STVS BB.  V uvedenej časti obce sa nachádza 22 
rodinných domov,  čo  pri 85% napojenosti je 18,7 domov.  Z uvedeného 
prieskumu bolo zistené, že 20 majiteľov rodinných  domov s pripojením 
súhlasí. P. Čabák z časti obce Dolina apeloval na malé nedostatky v zmluve 
a poďakoval starostovi, že po toľkých rokoch sa situácia s vodou v tejto časti 
obce konečne pohla.  

- Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 
Snopko 

Zuzana 
Fábiková 

Peter 
Hudec 

Ján 
Chalmovský 

 
 

Ján 
Jamrich 

Martina 
Záhorcová 

 A -- A -- --  A A 

- A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný 
 

7. Iné majetkovo právne záležitosti – návrh p. Koštu  
- p. Košta bol oslovený na základe uznesenia OZ zo dňa 17.06.2016  o 

spoluprácu o zistenie, oslovenie a vyjednanie ceny  vlastníkov súkromnej cesty 
parc .č. EKN 275/25 vedenej na LV 1143 za účelom ich možného odkúpenia 
obcou a vybudovaním spevnenej komunikácie. Zámer odkúpiť uvedené 
pozemky bol schválený OZ dňa 18.03.2016, kde bolo aj požiadané, aby 



starosta obce vyčíslil predbežne náklady spojené s nadobudnutím týchto 
pozemkov. Pán Košta predložil návrh na odkúpenie 8/18 žijúcich 
spoluvlastníkov za cenu 0,30€/m2.  Starosta svoj spoluvlastnícky podiel nie je 
ochotný predať za cenu 0,30€. 2/18 podielov sú neprededené (Opatovka)  
Sklenka Štefan a brat Vlado ktorí sú nebohí,  majú žijúce manželky a deti. 
Kollár Ján majiteľ 2/18 nebol oslovený vôbec, uvedené podiely kúpil v roku 
2007.  Zostávajúce 4/18 má v správe Slovenský pozemkový fond, ktorý 
pozemky nepredáva ale v prípade záujmu obce ich musí previesť na štát a ten 
ich môže odpredať obci. Štát má stanovenú jednotnú cenu. O 10/18 nevieme 
nič. Pre obec je  absolútne nevýhodné, aby odkupovala len časť podielov. 
Starosta odporučil obecnému zastupiteľstvu,  aby takýto návrh zamietla.  
Starosta  dal na vedomie, pokiaľ obec nebude mať opravené miestne 
komunikácie, ktoré má vo vlastníctve nebude odkupovať žiadne  pozemky vo 
vlastníctve súkromných osôb a prednostne ich opravovať.  Dal občanom vo 
voľbách  jasný zámer, že bude pokračovať v opravách obecných ciest  podľa 
množstva ušetrených finančných prostriedkov a priorít schválených OZ  a 
nebude priority meniť.   
P. Snopko sa prikláňa k návrhu kúpnej zmluvy a apeluje na starostu, že 
problematiku treba riešiť.  
P. Košta zhrnul v krátkosti celý proces a tvrdí, že nie je vôbec zložité 
vysporiadanie pozemkov. Jednoznačne žiada obecné zastupiteľstvo, aby 
schválilo návrh kúpnej zmluvy. P. Jamrich vyjadril názor, že je za to, aby obec  
odkúpila pozemok v celosti a nie podiel  8/18.  
Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 
Snopko 

Zuzana 
Fábiková 

Peter 
Hudec 

Ján 
Chalmovský 

 
 

Ján 
Jamrich 

Martina 
Záhorcová 

 A -- Z -- --  N A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný 
P. Koštová apelovala na starostu obce, že žijú v 21. storočí a je nevyhnutná 
oprava cesty. P. Pašáková upozornila, že obec sa má o miestne komunikácie 
starať podľa zákona o obecnom zriadení.  
 

8. Návrh na doplnenie členov DHZO 
- p. Chalmovský mailom predložil návrh na navýšenie stavu členov základne 

DHZO Pitelová o Tomáša Kociana a Dominika Garaja.  

- Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 
Snopko 

Zuzana 
Fábiková 

Peter 
Hudec 

Ján 
Chalmovský 

 
 

Ján 
Jamrich 

Martina 
Záhorcová 

 Z -- A -- --  A A 

- A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný 
 

9. Diskusia – rôzne – interpelácie 
- starosta informoval :  poslancom zaslal mail k vyjadreniu sa, návrhom na 

vybudovanie detského ihriska s Nórskych fondov, projekt je 100% financovaný 
z Nórskeho fondu bez spoluúčasti obce. Poslanci sú názoru, že detí je v obci 
málo.  

-  tiež zaslal mail k vyjadreniu sa, návrhom k výzve MŽP SR s možnosťou 
obstarania kompostérov pre občanov na biologicky rozložiteľný komunálny 
odpad, kde je spoluúčasť obce 5% . Poslanci poznamenali,  že na tento odpad 
máme určené miesto v priestoroch bývalého družstva.   

- vo veci  žiadosti  p. Koštu - riešenie zníženia rýchlosti v časti obce Záhrady 
a Čierne Zeme na 50km/h. Žiadosť bola riešená  na  OZ dňa 17.06.2016 kde 
boli poslanci oboznámení so stanoviskom Okresného dopravného 



inšpektorátu v Žiari nad Hronom,  so stanoviskom  Krajského dopravného 
inšpektorátu v Banskej Bystrici, ktoré sa stotožnilo so stanoviskom ODI ZH, 
ktoré zároveň navrhlo – odporučilo doplnenie dopravného značenia v časti 
obce Záhrady a Čierne Zeme, na ceste III. triedy,  ktorá je v správe Regionálnej 
správy ciest v Žiari nad Hronom, ktorá aj vykonala navrhnuté dopravné 
značenie  v rozsahu ako uznali za nevyhnutné. Obci bolo uložené OZ napísať 
list správcovi komunikácie, aby v danom úseku cesty osadili aj dopravnú 
značku zníženia rýchlosti 50km/h.Z Regionálnej správy ciest prišla odpoveď, že 
osadenie uvedeného dopravného značenia musí odsúhlasiť ODI v ZH.  Preto 
bol ODI v ZH napísaný list zo žiadosťou o zníženie rýchlosti v danom úseku 
cesty na 50km/h. ODI v ZH odpísalo, že v súčasnosti nie je dôvod na zníženie 
rýchlosti v danom úseku cesty. OZ požiadalo starostu obce, aby ešte raz 
napísal list so žiadosťou o zníženie rýchlosti na Okresný dopravný inšpektorát 
v Žiari nad Hronom, v ktorom má použiť poriadne argumenty.  

- starosta poďakoval všetkým organizáciám pôsobiacim v obci za pomoc pri 
kosení trávy na verejných priestranstvách, v cintoríne, parku a na  
vodojemoch.  Je to pomoc, ktorú si skutočne váži.   

- P. Záhorcová v rámci diskusie apelovala na starostu obce, prečo nebolo 
uskutočnené jarné upratovanie v obci v spolupráci obecného úradu 
s poslancami, organizáciami a občanmi.  Prečo nebol poslancom predložený 
plán zasadnutí OZ, aby si vedeli aj poslanci naplánovať program.  Ďalej 
požiadala, aby bol  do najbližšieho  zasadnutia OZ aktualizovaný Rokovací 
poriadok, Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom a aj Plán 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce, nakoľko nie sú tieto dokumenty 
aktuálne.  Informovala, že kamióny plne naložené drevom idú po obci veľmi 
rýchlo, aby nedošlo k nešťastiu a aká je situácia s mostom, ktorý sa prepadá.  
 

10. Návrh na uznesenie 
- P. Hudec prečítal návrh na uznesenie.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 
Snopko 

Zuzana 
Fábiková 

Peter 
Hudec 

Ján 
Chalmovský 

 
 

Ján 
Jamrich 

Martina 
Záhorcová 

 A -- A -- --  Z A 

11. A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný 
 
 

12. Záver 
Starosta poďakoval prítomným za účasť.  
 
 

 
Zapísala: Michaela Vencelová      dňa: 23.06.2017             ......................................... 
 
Overil:  
 
Martina Záhorcová                         ............................           ......................................... 
                  
Ing. Peter Snopko                            ............................          ......................................... 


